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 ראש העיר –אל : מר אבי גרובר 

  

 הצעה לסדר –מיקום הקבע של בית ספר 'יעל רום' הנושא :                        

  

 התקיימה ישיבת מועצת העיר רמה"ש. 7/7/19בתאריך 

בתחילת הישיבה קמה קבוצת תושבים מהקהל , הזדהו כהורי התלמידים מבית הספר 
 וביקשו בנימוס רב לקבל תשובה היכן יוקם בית הספר.הצומח 'יעל רום' 

 תשובתך לשאלת הקהל הייתה :

"קיימנו כבר שורה של פגישות פנימיות ואנחנו עובדים על זה שבישיבת המועצה הבאה נוכל 
 לבוא עם החלטה איפה יהיה בית הספר..."

יפה יהיה בית ואנחנו עושים הכל כדי שבישיבה יוחלט א 4.8.19"הישיבה הבאה תתקיים ב 
 הספר..."

  

עד היום , ככל שאני מכיר , בוצעה עבודה השוואתית ע"י חברת 'פז כלכלה והנדסה' , הוגש 
 מסמך מסכם ראשון ולאחריו, לאור דרישות השלמה של מועצת העיר, הוגש מסמך משלים.

כל זאת אירע עוד בתקופת הקדנציה הקודמת של מועצת העיר , קדנציה שבה גם הצביעה 
 ועצת העיר נגד חלופת הקמת בית הספר בגינת עמל.מ

  

( יתקיים דיון בחלופות לבניית בית 4.8.19לאור זאת אבקש שבישיבת מועצת העיר הקרובה )
 נווה מגן' , חלופה המכילה בתוכה :-הספר בחורשת עמל ובמיוחד בחלופה המכונה 'קלמן

 פינוי משרדי העירייה ממתחם ביה"ס 'נווה מגן'. (א

 חם 'נווה מגן' ושיפוצו לקליטת חטיבת הביניים 'קלמן'השמשת מת (ב

 ביצוע "הצרחה" והעברת חטיבת הביניים 'קלמן' למתחם בי"ס 'נווה מגן'.  (ג
 התאמת מתחם 'קלמן' הנוכחי , במלואו , כתשתית בה יתבסס ויצמח בי"ס 'יעל רום'. (ד

  

העיר הקרובה  כמובן שאם הנושא יוכנס באופן מסודר לסדר היום של ישיבת מליאת מועצת
 ( ויתקיים דיון מקיף ומעמיק בחלופה זו, אסיר את ההצעה לסדר.4.8.19)

 בברכה                                                      

 רוני בלקין )רק(                                                   


